
Styremøte 02.nov.21, klokken 19.00, GSK 

 

Fremmøtte: Anders Gunnhildsøyen, Martin Granøyen, Hans Morten Breiby, Stig Midthjell, 

Svein Granøyen, Kristin Hage og Lise Beate Halseth. 

 

Siden sist fra utvalgene: 

 

Ungdomsutvalget, Martin 

Ikke skjedd så mye siden sist. 

Hatt med seg noen gutter ut på jakt. Fugle-, hjorte- og rådyrjakt. 

10-12 gutter ute på fisking i sommer, fikk fisk. 

 

Fiskeutvalget, Hans Morten 

Stamfiske, fikk tak i et par. Problemer med prøvene, måtte fange et par til. Ikke hørt noe mer i 

ettertid, så håper det gikk i orden. 

Prøvefiske. Skjellprøver, lengde, kjønn og fangststed. 

Omsetning lik som året før på salg av fiskekort. 

 

Hundeutvalget, Stig 

Siden forrige møte har det vært jakt, pågående. 

Bestand av rype står til tellingene. 

 

Kvinneutvalget, Kristin 

3 kvelder med skyting siden sist, my damer innom spesielt på riflebanen. Gjentakende besøk 

på riflebanen, lite gjentakende besøk på haglebanen.  



Fikk besøk av Gauldalsposten en kveld, hvor hun snakket rundt med både kvinneutvalget og 

deltakere. Fin artikkel i avisa tre uker etterpå. 

 

Skytterutvalget, Svein 

Svein står på, med vedlikehold av baner og holder åpent for skyting på tirsdagskvelder. 

Bane 2, ringmur. Støpt plate. Holder på å produsere stolper til tak. Oljelekkasje på kasteren, 

under reparasjon. Trenger ny akustikk på bane 2, da den er ødelagt. 

Tildelt penger til kurs, 23000. Ingen kurs gjennomført, må betale tilbake disse pengene.  

Sende ut sms etter dette møtet, ang at skyting i Furukollen nå stenger før vinteren, og at det 

blir medlemsmøte med filmvisning den… 

Fristene for å søke nye midler må søke snart. Forbered dere med tidspunkt og legg en plan, 

slik at det kan søkes så mye som mulig.  

 

 

Andre saker: 

 

Spillemiddelsøknad 

Kostnader på klubbhus innvendig og utvendig, elektro og vvs. 1,7mil 

 

Klubbhuset 

Klubbhuset må gjøres ferdig etter at jakta er ferdig, så her må det dugnad til. Det som står 

igjen noe i 2.etasjen, og noe VVS-arbeid og elektro-arbeid. Styret må ta tak, slik at vi er sikre 

på at det blir ferdig. 

 

Økonomi 

xx på driftskonto 



xxxx på sparekonto. Denne kontoen er ikke blitt rørt det siste året. 

Utgifter klubbhus; kommunale avgifter, lite strøm. Vil sikker gå opp noe når vi begynner å 

bruke huset fast. 

Inntekter på fiske. Må vi skru opp prisene? Må styret selv betale? Selge gjennom inatur som 

tar 10% av summen, skal dette gå på kjøper eller på oss? Elveguiden kan også selge kort for 

oss. Inviter dem for et møte, å se hva de kan tilby oss. 

Gode inntekter på skytterbanen.  

Bytte av bank. Fra Soknedal sparebank over til Sparebank ? p.g.a. at Sparebank 1 deler ut 

gode midler hvert år – som vi da kan være heldige å få. 

 

Investeringer til neste sesong? 

Fiskeutvalget:  Kanskje noen stenger. 

Dameutvalget:  Klær, klubbklær – Sport1 Støren utgår, pga coop oppdal og vil aldri 

sponse oss noe. Spør Intersport Støren. Om vi får nei der også, blir 

neste stopp Sport1 Melhus. 

 Sjekke ut ang klubbklær 

 Kan salget av klubbklær foregå via nettbutikk? 

Skytterutvalget:  Ny akustikk på bane 2.  

 

 

Landsmøte 

Anders får ikke til å dra, som først tenkt. 

Saken ang lukket foreninger skal tas opp. Hvis vi ikke får være en lukket klubb lenger, vil 

hvem som helst som er medlemmer i NJFF komme å søke om jakt og fiske her. Innmelding 

skal samkjøres for eksempel. 

Alle vedtekter i foreningene skal revurderes, slik at alle under NJFF blir mest mulig likt. 



 

Medlemsmøte 

Skal det skje? Har vi noe innhold? 

Filmen ligger på youtube nå, vise den likevel? 

Medlemstall pr 02.11.21: 236 stk 

Vil ikke ha medlemsmøte før klubbhuset er ferdig, slik at alle kan inviteres innom klubbhuset 

etterpå for en visning. 

 

Jegerprøvekurs 

Karsten som holder disse kursene. Kristin ønsker å ta instruktørkurs, for å kunne holde kurs. 

Kanskje kjøre et kurs i februar. Vært greit å få annonsert dette før jul, slik at folk har mulighet 

til å kjøpe dette i julegaver til sine kjære. 

Folk etterspør kjappe kurs, så kanskje må vi ha flere typer kurs – både over lang tid og noen 

på helg. 

Sponser gratis jegerprøvekurs for ungdomsskoleelever som tar valgfag friluftsliv. 

 

Julemiddag med styremøte 

På Storstuu Winsnes, lørdag 04.12? Sjekke om det er ledig 

 


